
 

HK-klubben Gladsaxe 

Formandens beretning for 2022 

Så er det tid til min 7. beretning for HK-klubben Gladsaxe.  

Det har igen været et travlt år, ikke mindst fordi jeg pr. 1. juli 2022 er gået ned på 30 timer om ugen. 
Det er skønt at have muligheden for lidt mere frihed selv om det kan være svært at få skabt rummet, 
jeg øver mig stadig ����.  

Jeg har haft en del besøg på mit kontor, når I har haft behov for sparring, det er min fornemmelse at 
I går fra mig med noget I kan bruge. Det er i hvert fald det jeg hører. Husk at det netop er en del af 
TR-rollen – min dør står altid åben (teoretisk) men det er bedst at lave en aftale med mig, da min 
kalender er godt booket, hvem var det der en gang sagde noget om færre møder?  

 

Tal og resultater 

På mit område blev der i løbet af 2022 ansat 64 nye kolleger mod 46 i 2021, heraf 12 
studentermedhjælpere (2021 = 10). Enkelte af de 64, har skiftet jobs internt.  

Klubben fik i alt 35 nye medlemmer (56 i 2021) og vi har sagt farvel til 58 som enten fik nyt job andet 
steds eller er gået på pension. Igen har 3 desværre udmeldt sig af HK, selv om de fortsat er ansat i 
Gladsaxe. I skrivende stund er vi 324 medlemmer, altså næsten på linje med, hvad vi plejer at være. 
Dejligt at vores indsats i det mindste bevirker at medlemstallet holder sig nogenlunde stabilt.    

Jeg har indgået nye lønaftaler på ca. 200 af jer i løbet af 2022, heraf har 75 fået enten engangstillæg 
eller både og. Jeg har indgået aftaler på i alt 983.500 kr. I engangstillæg i 2022, det tænker jeg er ret 
godt, og det viser, at I gør det godt derude. Det er også blevet til en del varige løntillæg, men det er 
noget sværere at opgøre, da en del af aftalerne indgås i trin og ikke i kroner. Jeg arbejder meget for 
at få hæve grundlønsindplaceringerne, der hvor det giver mening, det lykkes dog ikke hver gang.  

Jeg går, som vi tidligere har talt om, efter varige tillæg svarende til min. 1.000 kr. Pr. Måned, men må 
sande, at det ikke altid er muligt. Engangstillæg er i min optik som udgangspunkt min. 10.000 kr. 
Men også her kan der være afvigelser. Som f.eks. når en afdelingsleder gerne vil give alle 
medarbejderne et engangsbeløb for en god og ekstra udfordrende indsats i løbet af året.   

Anette Kjær (min suppleant) har været under oplæring i det forløbne år og har deltaget i enkelte af 
lønforhandlingerne. Det er helt klart et plus at være 2 personer til en forhandling, det skal vi forsøge 
at gøre mere fremover. Anette har været en god sparringspartner og jeg ser frem til det fortsatte 
samarbejde. 

 

 



 

Beskæftigelses- og socialafdelingen (BSA) 

På BSAs område har Susie Hansen måttet overtage TR-rollen (Charlotte Linds er sygemeldt) og det 
gør hun med fynd og klem ����. Hun går virkelig ind i opgaven med stor entusiasme. Susie og jeg 
deltog sammen i de årlige lønforhandlinger på dette område. Det må siges at være en øjenåbner for, 
hvor forskellige områderne kan være. Udover at det ikke var nemt for nogen af os – heller ikke 
ledelsen, som også for de flestes vedkommende var nye, så er økonomien på dette område noget 
anderledes end jeg er vant til. Alligevel synes jeg, vi havde en god forhandling med gode dialoger og 
ud fra mulighederne også et OK resultat. Vi kunne nok godt have ønsket os lidt mere tid, der var 
mange navne, der skulle vendes. Der er en større personaleudskiftning på dette område end på de 
øvrige - 67 stillingsopslag i løbet af 2022. Susie knokler ufortrødent videre og er også gået i gang med 
at tage TR uddannelsen i HK , godt gået! 

 

HK-klubben 

Ved generalforsamlingen 2022 sagde vi goddag til Anette Kjær, som FTR-suppleant, til Belinda 
Madsen som kasserer og Janni Jensen som suppleant, genvalg til Anne-Stine og Birgitte (som 
suppleant). I løbet af året stoppede Anne-Stine dog og Birgitte er derfor rykket op som fuldgyldigt 
bestyrelsesmedlem og den rolle bliver godt udfyldt. 

Bestyrelsen har i løbet af året holdt 11 almindelige bestyrelsesmøder samt et bestyrelsesdøgn på 
HKs kursusejendom Klinten. Det er måske ikke så synligt, men der foregår faktisk en del i bestyrelsen 
og jeg er meget glad for hele holdet, som tager rollen seriøst og tager godt fra, når der er brug for 
det.  

Det lykkedes Mette at holde et par fredagsbarer, som vi lige nu har sat på hold, da tilslutningen 
desværre er for lille Derudover havde vi et velbesøgt pensionsarrangement med Thomas fra 
Sampension og så afholdt vi som vanligt endnu en velbesøgt julebanko. Som noget nyt var vi i 
Kildegårdens festsal, da vi ikke kunne få den store mødesal på biblioteket. Det var lidt trangt og der 
skulle slæbes lidt mere, men endnu en gang et vellykket arrangement, hvor alle gik hjem med noget, 
da vi i år uddelte årets julegave et dejligt tæppe og lidt kvalitetschokolade. Også her var der et par 
stykker fra bestyrelsen, der købte ind, slæbte og sad på HK kontoret og uddelte til dem der ikke 
havde været til julebanko, men i stedet måtte hente selv efterfølgende. Maya har heldigvis sørget 
godt for hjemmesiden i løbet af året.  

 

Elever 

Første september fik vi desværre kun en ny elev og derfor tog vi en ny ansættelsesrunde i december 
som betød at vi fik 2 nye elever pr. 1. februar. Det er desværre blevet sværere at få fat i de gode 
elever, vi har faktisk økonomi til 4 “unge” elever, men det skal også hænge sammen med at nogen af 
jer, vil påtage sig at være elevvejledere, og det er desværre svært, selv om der faktisk følger et 
funktionstillæg med. Jeg vil opfordre flere til at tage del i uddannelsen af vores elever.  

 

 

 



 

Videreuddannelse 

Nogen af jer har heldigvis haft mod på at tage videreuddannelse, men det burde være flere. Husk at 
Kompetencefonden støtter med op til 30.000 kr. til kompetencegivende uddannelse. Det bliver 
endnu mere aktuelt de kommende år at videreuddannelse er nødvendigt. Med de besparelser som 
regeringen stiller i udsigt på det administrative område, gælder det om at have endnu mere at byde 
ind med, hvis man skal kunne gøre sig interessant til nye jobs. 

 

Jeg har brug for jeres hjælp: 

Husk at HK kommunal Hovedstaden afholder ordinær generalforsamling den 14. marts. Det er vigtigt 
at I bruger jeres stemme på de kandidater, der stiller op til valget i afdelingssektorbestyrelsen. Jeg er 
på valg i år, og har brug for jeres opbakning så jeg kan fortsætte i afdelingssektorbestyrelsen ����. 
Hvis I ikke allerede har tilmeldt jer afstemningen (som foregår digitalt) kan I gøre det her 
https://www.hk.dk/omhk/afdeling/hk-hovedstaden/hk-kommunal-hovedstaden/generalforsamling-
2023 – fristen er 9. marts!  

I er selvfølgelig også meget velkomne til at deltage i selve generalforsamlingen fysisk eller digitalt. Vi 
er flere fra bestyrelsen, der deltager og hvis du vil med så skal vi nok sørge for at der også er en god 
plads til dig. 

På forhånd tak for jeres opbakning.  

 

Tak til  

Bestyrelsen for det gode samarbejde og jeres gode input og opmuntrende bemærkninger, når jeg 
går i selvsving eller er frustreret – jeg sætter stor pris på samarbejdet ���� og ikke mindst jeres 
indsatser, når vi holder medlemsarrangementer og skal give gaver! Og tak for den lille happening i 
forbindelse med jeres indstilling af mig til årets TR – selv om jeg ikke vandt, så varmer det så meget 
at I indstillede mig ����  

 

Jeg håber, vi får en god generalforsamling den 8. marts. 

 

Lisbeth Hoffmann 
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